
Onze nieuwe dorpsvisie is opgesteld op basis van de uitkomsten van de 
dorpsenquête uit 2020, klankbordbijeenkomsten en gesprekken met diverse partijen. 
Het is een belangrijk document, dat aangeeft hoe het dorp zich de komende jaren wil 
ontwikkelen. Heeft u de dorpsvisie nog niet gelezen? Neemt u dan snel een kijkje op 
www.hooghalen.nu. 
 
In de dorpsvisie worden projecten genoemd waar ons dorp de komende tijd mee aan 
de slag gaat. Voor het project “inrichting van het voormalige AZC-terrein en mogelijke 
ontwikkeling van een MFC (Multifunctioneel Centrum)” is onze externe projectleider 
in maart gestart met het opstellen van een plan van aanpak. In april is een volgende 
versie met meer inhoudelijke informatie opgeleverd. Daarnaast is er een gesprek 
gevoerd met een bureau, dat ervaring heeft met soortgelijke projecten. Zij hebben 
hun voorstel met ons gedeeld. In mei wordt dit nog verder bijgeschaafd.  
 
Voor wat betreft het project Duurzaamheidsvisie/strategie heeft er op 19 april jl. een 
bijeenkomst plaatsgevonden met de Energie Coöperatie Hooghalen, Jos Voppen en 
afvaardigingen van o.a. de ondernemersvereniging, de jeugdsoos en 
Dorpsbelangen. Jos Voppen ondersteunt vanuit het ‘Drentsche Aa project’ dorpen in 
het Drentsche Aa gebied, die aan de slag willen gaan met een dorpsenergieplan.  
Er kwamen deze avond veel onderwerpen met betrekking tot energieverbruik, 
energie-opwekking en de actuele energieprijzen aan de orde. Er is onder andere 
stilgestaan bij de verschillen tussen bedrijven en particulieren, verschillen tussen de 
woningen in het dorp en hoe maatwerk te leveren bij vragen die inwoners hebben 
over dit onderwerp. Vanuit de aanwezigen is aangegeven dat ze graag willen 
meewerken aan een dorpsenergieplan. Een vervolgoverleg vindt deze maand plaats.  
 
Met betrekking tot het project Verkeersveiligheid, heeft u wellicht gezien dat er 
inmiddels 30 km stickers zijn geplakt op de afvalcontainers van de bewoners aan de 
Hoofdstraat Noord. Wij hopen dat deze herhaalde attendering ervoor zorgt dat de 
snelheid van de auto’s behoorlijk vermindert. Inmiddels heeft de werkgroep 
Hoofdstraat een vervolgoverleg gepland over verkeerstechnische maatregelen om de 
snelheid uit het traject te halen. Maar zoals al eerder is gemeld, is ons eigen gedrag 
misschien wel het meest belangrijk. Houd rekening met uw snelheid en met uw 
medeweggebruikers, niet alleen in de Hoofdstraat maar in het gehele dorp! 

 

http://www.hooghalen.nu/

